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Emne  Referat fra Kredsbestyrelsesmøde 

Formål med mødet  Primære formål: 
At få Formanden klædt på til efterfølgende HB‐møde med 
relevante bemærkninger fra medlemmer og bestyrelsen. Herunder 
en åben dialog omkring eventuelle problemstillinger fra 
medlemmer/huse i Kredsens område. 
Sekundære formål: 
Orientering fra diverse møder. 

Dato  Tirsdag, den 9. januar 2018 

Sted  Skattecenter Odense 

Tilstede  Anita B Illum, Allan Christensen, Kim Jensen, Peter Hansen, Eva 
Sandager Hansen, Tine Todsen, Martin Illum Rodam, Winnie W 
Andersen, Torben Elian, Stine Palmelund, Steen Lauridsen og Peter 
Jørgensen 

Afbud fra   Jacob Bork Klitgaard, Birgit Elnegaard og Bjarne Andersen.   

Referent  Peter D Jørgensen 

Ordstyrer  Torben Elian 

Dagsorden (punkterne er 
prioriteret) 

 

1) Velkomst – (O) 
 
 

Anita bød velkommen, og kredsbestyrelsen havde en kort drøftelse 
af hvornår vi skal holde repræsentantskabsmøde i kredsen 
(forår/efterår. Man er enige om at holde ordinært 
repræsentantskabsmøde i forlængelse af kredsbestyrelsesmødet 
den 09.04.2018.  
Gennemgik dagsordenen. Der blev godkendt. 

2) Opmærksomhedspunkter  Ingen yderligere 

   3)  Nyt Skattevæsen‐ 
        Fra en til syv styrelser  

 

1. Meldt tilbage, chok for bl.a. Svendborg. Store frustrationer ikke 
mindst for dem der skal flytte allerede i 2018.01.26 
2. Ribe har inddrivelsesafdeling der gerne vil blive i Ribe. 
3. Tønder frustreret over flytninger til Struer – ønsker 
distancearbejdspladser. 
4. Motor store frustrationer. 



5. Skatteankestyrelse skal rekruttere 100 medarbejdere i Odense. 
6.Kreds Nord sidder med de samme frustrationer. 
 
Tønder 
Hvad gør vi ved de 11 medlemmer der skal til Skive? 
 6 har søgt inddrivelse hvad resten? Skal flytte 4 kvartal. 19 
120 stillinger opslået i inddrivelsen 
 
Ribe 
Inddrivelse frustreret skal flytte 3. kvartal 18 – vil gerne have 
garanti for job i Ribe. 
 
Haderslev 
Alle skal ud 3. kvartal 18 – men nye job kommer først i 2019. 
 
Middelfart 
154 skal fraflytte Middelfart. 
 
Odense  
Kundecenteret skal til Svendborg – Nogle skal til Haderslev. Hvad 
med kommunale tjenestemænd? 
Frustrationer hvad skal vi? 
 
Svendborg  
Alle skal fraflytte – fordeles på Ribe, Næstved, Horsens Randers, 
København, Middelfart og Odense. 
Store frustrationer. 

4) HB‐dagsorden (D‐B)  
 
 
5) Orientering fra 
valgenhederne, koordinerende 
TR, kompetence og arbejdsmiljø 
(O ‐ D) 

LO/FTF diskuteret. OK 18 
 
 
Tønder 
1. Møde med skatteministeren og Karl Holst. 
Der blev bl.a. diskuteret distancearbejdspladser. Skatteministeren 
påpegede at hvis der er noget der ikke giver mening, skal vi sige til 
2.Der søges 120 medarbejdere til gældsinddrivelsen. 
3. Har en pedel med seniorordning (12 ekstra fridage) 
 
Odense 
1. Tilbyder nyt medlemsmøde FTF‐A  og Min A‐kasse omkring CV 
skrivning 
 
 
Svendborg 
1. Generalforsamling 27.02.2018 hvor Jørn Rise, Ole Pedersen, Jan 
Nørner deltager, Allan Christensen og Anita er inviteret. 
 
 
 
 



Middelfart 
1.Har haft besøg af ny direktør (Told) Preben deltog. Direktøren er 
lyttende. 
2. Aftalte på sidste HUS møde at gældsdirektøren (Lars) skal 
deltage i næste HUS møde. 
 
Haderslev 
1. Skatteministeren på besøg – der var 15 minutters kaffemøde 
med TR. Han udtrykte, at der kan findes løsninger for alle. 
Tidsplanen er en udfordring.  
 
Ribe 
1. Besøg af skatteminister. Han sover roligt og frygter ikke 
kompetencetab 
2. Har fået henvendelser om individuelle møder omkring pension. 
3. Værktøjskasse, 12 ekstra fridage er ikke brugbart for alle. 
 
Spillemyndigheden 
1. Møde med FTFA vedr. pension målrettet på syn på egne 
værdier. 
2. Jobopslag ude. 
3. Pendleraftale udløb 1.12.2017 
 
 
Koordinerende 
 
Udland Kim Jensen 
1. Dialogmøde 17.01.2018, anmodet om punkter på dagsordenen. 
2. Lynch‐møde omkring ansættelser i Høje Taastrup 5 interne og 2 
eksterne. 
 
Motor Winnie W Andersen 
1. Afdækning af fremtid – muligheder mv. 
2. Der skal arbejdes for oprettelse af et SU. fortsætter til 1.07.2018.
 
Kundecentre 
1. 40‐45 % skal flyttes. 
2. Howdy i drift.  HR oplyser at der er højt deltagerantal. 
 
Told 
1. Tildelt midler fra Finansloven 
2. Direktør giver udtryk for at hele TR kredsen skal deltage i 
dialogforum frem til 1. juli 2018.. 
 
Arbejdsmiljø 
1. Møde på mandag vedr. geografi. 
 
 
 



Kompetenceudvalg 
1. Vi som TR må gerne gøre lederne opmærksom på at der stadig 
er diplom og Masteruddannelser og at uddannelse i 
Professionsbachelor starter i september 2017. 
Metropol udbyder studieforberedende kurser. 
2. PULS og 1:1 fortsætter – hvis man skifter afdeling 1.01.2018 skal 
der udfærdiges overdragelsesdokument. Se portal omkring PULS 
mv. 
3. Det er vigtigt at man hurtigt afleverer ansøgninger på opslag, der 
kigges dagligt på ansøgerfeltet. 

6)  Eventuelt 
 
  
 

Næste møde i Haderslev den 5.02.2018 kl. 09.30 

Referent  
  

Peter D Jørgensen

   

 
 
    
 
 
 
 
  


